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ZAPISNIK 

SA 32. SJEDNICE OPĆINSKOG  VIJEĆA OPĆINE ŠOLTA  

održane dana 21.07.2023. godine u Općinskoj vijećnici, Grohote 

 

 

Sjednica je započeta u 08:02 sati. 

 

Nazočni vijećnici: Luka Burica, Ante Blašković, Tomislav Sinovčić,  Teo Tomić, Zvjezdana Jelinčić, 

Antonio Burica, Ćiril Kalebić i Tihomir Glavurtić . 

Opravdano odsutan: Anton Purtić  

 

Sjednici još nazočuju:  

Nikola Cecić-Karuzić – Općinski načelnik 

Nataša Nazor Jovović - Pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Šolta 

Ivica Perić, tehnički direktor Vodovoda i kanalizacije d.o.o. Split 

Za Mjesni odbor Nečujam: Vjekoslav Burica i Joško Lukin 

 

Predsjedatelj: Teo Tomić 

Zapisničarka: Katja Tramontana-Domaćina 

 

- sjednica se tonski snima 

 

Dnevni red: 

  
1. Usvajanje dnevnog reda 

2. Usvajanje zapisnika sa 31. sjednice Općinskog vijeća  

3. Vijećnička pitanja 

4. Problem kanalizacijskog ispusta u Nečujmu 

5. Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi   

6. Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za kupnju nekretnine oznake 

kat. čest. 244 K.O. Gornje Selo 

7. Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju 

nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

8. Odluka o zajedničkom obavljanju poslova predškolskog odgoja i obrazovanja  

putem Javne ustanove Dječji vrtić Maslačak 

9. Odluka o ukidanju KICOŠ-a 

10. Odluka o razrješenju  članova Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta 

11. Razno 

 

Ad 1.) Usvajanje dnevnog reda  

 

JEDNOGLASNO se usvaja dnevni red. 

 

Ad 2.) Usvajanje zapisnika sa 31. sjednice Općinskog vijeća  

 

Predsjedatelj izvješćuje da Zapisnik sa 31. sjednice nije mogao biti napisan u roku od 2 dana koliko 

je proteklo između dvije sjednice Vijeća. 
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Ad 3.) Vijećnička pitanja  

 

Zvjezdana Jelinčić govori o loše obavljenim radovima za tuš u Velom Docu, o tome koliko je posla 

imala Basilija da razbije postojeće, da omogući da se voda ne zadržava i napravi odvode, o 

nedovršenom putu prema „Africi“ u Velom Docu. Zanima je tko kontrolira radove, ako nisu dobro 

napravljeni zašto su tako ostavljeni. 

Načelnik odgovara da se stvorila sluz ispod tuša, od tušranja naravno, jutros se najranije u 5 ipo sati 

izišlo na teren da se vidi što se može napraviti. Što se tiče nadzora, postoji nadzorni ing, i nikad nije 

plaćen, a da nije potpisao situaciju odnosno okončanu situaciju. 

 

Ante Blašković postavlja pitanje u svezi ploče koja se trebala postaviti na zid od gustirne na tržnici 

Grohote, tko je za to zadužen i zašto se konačno nije postavila. 

Načelnik odgovara da je ploča spremljena u prostor ex.Jugoplastike, treba pitati struku gdje se smije 

postaviti. 

Pročelnica dopunjuje da se pitalo struku i da su konzervatori sa tim upoznati. 

Ante Blašković se nudi da će je sam postaviti i to besplatno. 

 

Tihomir Glavurtić pita zašto nisu postavljeni baluni na vrijeme, i nema ih baš tamo di treba. 

Načelnik odgovara da je baluna nabavljeno dovoljno, 100 m je išlo u Maslinicu. Ne stavljaju se tamo 

gdje ribari vuču mreže, a njima se ne štiti od toga, kada se tu postave baluni nestanu, sa mjesnim 

odborom je dogovoreno gdje će se staviti. 

 

Zvjezdana Jelinčić traži da Načelnik dovrši odgovor na njeno prethodno pitanje, zašto je nadzorni 

ing.potpisao da je nešto gotovo ako nije dobro napravljeno i sad za to nitko ne odgovara. 

Načelnik smatra da ing nije mogao pretpostaviti da će se tu klizati. 

Zvjezdana Jelinčić opet napominje da posao nije bio dovršen. 

 

Tihomir Glavurtić tvrdi da nije istina da su baluni samo tako nestali, nego ih je maknula i odnijela 

Općina i možda stavila na drugo mjesto. 

 

Ante Blašković pita što je sa tzv. mrtvačnicom u Gornjem Selu, kada će se krenuti u to, u Proračunu 

je predviđena već 3 godine. 

Načelnik odgovara da je trebalo korigirati dokumentaciju, da treba naći nekog da to pregleda i 

procijeni koliko će to koštati, predlaže da netko da orijentacijsku ponudu kako bi se raspisao javni 

poziv. Novaca, kaže, ima ali on osobno se nema vremena time baviti, daje otvorne ruke nekome tko će 

se time pozabaviti. 

 

Tihomir Glvurtić pita zašto na groblju u Maslinici ništa nije napravljeno. 

Načelnik navodi da je sve dogovoreno sa mjesnim odborom i što je dogovoreno to se radi. 

 

Predsjedatelj pita da li se zna zašto već godinu, ili čak dvije, zvona na kapelici na groblju ne rade.  

Načelnik odgovara da ne zna ali će provjeriti i javiti mu. 
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Ad 4.) Problem kanalizacijskog ispusta u Nečujmu 

 

Predsjedatelj navodi da je bombardiran mailovima o problemu sa kanalizacijom u Nečujmu, bilo je i 

zahtjeva za prisustvovanje sjednici, ali su poslani zadnji čas i van roka, zato su ovdje predstavnici MO 

Nečujam. Prepušta riječ Načelniku. 

 

Načelnik iznosi kako je ovo ozbiljna i zahtjevna tema, koju nije jednostavno riješiti. Navodi da je još 

1984.g. napravljena kanalizacija i to samo za hotelsko naselje od 200 apartmana. Poslije se nešto taj 

sustav dograđivao, ali ne za kapacitete od 365 novih apartmana i 150 novih kuća koji su se priključili. 

Vodovod sporo provodi dokumentaciju za projekte za natječaje na kojima bi mogli dobiti znatna 

sredstva. Na natječaju za pročišćivač Općina nije prošla. Svi papiri i dozvole postoje. Ali nema 

pročišćivača, sve je improvizirano, parcela na kojoj je ispust kupljena je privatno. Izlazni ispust je 620 

metara vani. Izvješćuje kako je prije 15tak dana prepilana cijev u moru u kraju, popravak je koštao 

skoro 8000 eura, a sada je razbijeno i okno na kopnu. Prijavio je policiji, Općina je podnijela prijavu 

protiv nepoznatog počinitelja, a Općinsko vijeće je zatražilo od Vodovoda da pokrene sudski postupak 

da se može pristupiti oknu i sanirati ga. Nadalje navodi da se odavno dogovara sa Vodovodom da tu 

parcelu kupi. O ovome se na Skupštini Vodovoda govori svaki put. Ostatak Šolte nema kanalizaciju 

(osim 154 priključka u Stomorskoj) i pražnjenje septičkih jama mora negdje ići, a to je tamo.  

Načelnik prepušta riječ Ivici Periću, tehničkom direktoru Vodovoda. 

 

Ivica Perić pozdravlja prisutne i navodi da je zapravo Načelnik već sve rekao. Sustav koji je 

napravljen 1984.g. je trebalo nadograđivati i širiti. Na tome se radi.  

2006.g. Vodovod je preuzeo taj kanalizacijski sustav, sve pumpe su promijenjene i stavljeni su rezači 

da ne dođe do zaštopavanja sustava. Problem je na oknu gdje se prazne cisterne sa fekalijama, te 

fekalije su malo drugačijeg sadržaja i duže se zadržavaju od ovih iz kanalizacijskog sustava. Prema 

Zakonu o vodama svaki vlasnik zemljišta mora trpjeti vodnu infrastrukturu, može tražiti da se zamjene 

cijevi ukoliko su dotrajale, može tražiti da se izmjesti cjevovod pa ukoliko je u interesu Vodovoda 

može se to učiniti sa investiranjem pola pola, ili ako se investitoru toliko žuri može se naložiti da sam 

o svom trošku izmjesti cjevovod, ali svakako vlasnik parcele ne može angažirati bagere da iskopaju 

cijevi. U ovom slučaju vlasnik se poziva na to da tu Vodovod ima okno za koje nema dozvolu za 

ispust. U sezoni se tu dnevno prazni 4-5 cisterni. Vodovod je s vlasnikom pokušao sklopiti dogovor za 

kupnju dijela zemljišta, naručio procjenitelja, sudskog vještaka, koji je odredio cijenu oko 13 eura/m2, 

zemljište je negrađevno, ali vlasnik neće da proda ispod 39 eura za m2. I tu se zapelo jer Vodovod ne 

može kupiti zemljište po toj cijeni, nije privatna firma. Vlasnik stavlja barikade za pristup oknu, ali 

zapravo zna da Vodovod ima prava pristupa, i svaki put kad oni dođu ukloniti barikade on se ne 

pojavljuje, onda on opet onemogući pristup i tako u krug.  

Prijedlog predsjednika Nadzornog odbora Vodovoda, po pitanju što učiniti u hitnom postupku, je 

pokrenuti Idejni projekt stanice za prihvat septičke jame, na ovoj istoj lokaciji, i temeljem lokacijske 

dozvole ići u izvlaštenje. Obzirom da je onda to od posebnog interesa za otok, i državnog interesa, 

tada neće samo Vodovod pregovarati, postoje za to nadležne institucije. Postoje i još neke varijante 

rješenja, ali ova lokacija je najbolja za ispust, a tu bi mogao biti i skladišni prostor i prostor za koje 

vozilo, svakako na Skupštini će predložiti ovu lokaciju da se konačno privede svrsi. 

 

Predsjedatelja zanima što će se sada konkretno učiniti. 

Ivica Perić odgovara da je sve poslao kooperantskoj firmi koja za Vodovod obavlja radove da ukloni 

sve prepreke jer Vodovod ima pravo pristupa, također je izvijestio Policiju koja će biti prisutna da im 

pomogne pri uklanjanju prepreka. 
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Ante Blašković koliki su kapaciteti izljeva kanalizacije Stomorska. 

Ivica Perić ne može točno reći koliki je kapacitet.  Najgore što opterećuje sustav je to što se 

testiranjem i pokazalo da u sustav ulaze oborinske vode na nekim mjestima. Vodno redarstvo će to 

ispitati i ukloniti.  

Ante Blašković pojašnjava da je to pitao iz razloga što ako je problem svaku godinu sve veći i to se 

znalo, zašto se u ovom projektu kanalizacije Stomorske, koji je puno koštao, nije predvidilo tako da se 

cisterne mogu prazniti na tom sustavu. 

Ivica Perić odgovara da je taj sustav predviđen za prihvat kompletnog mjesta Stomorska, ali stanica 

Dešenja, koja je ujedno i pročišćivač, ima dobru predispoziciju za prihvat cisterni sa fekalijama, no 

problem je u šetnici koja je uska za prolaz cisterni. 

 

Predsjedatelj poziva predstavnike Nečujma da pitaju što ih zanima. 

Joško Lukin navodi da se govori o sanaciji, ali zanima ih dugoročno kada će ići unapređenje sustava, 

nešto konkretno, da se daju neki okviri što mogu prenijeti mještanima . 

 

Ivica Perić iznosi da je dobio zadatak na Skupštini da napravi hodogram aktivnosti, sa onim što se do 

sada napravilo te sa kratkoročnim i dugoročnim planovima. Hodogram će biti dostavljen Općini Šolta. 

 

Načelnik iznosi da postoji još jedno rješenje, cisterne bi se mogle prazniti u centru pored ex.„disca“ , 

ali negodovali bi mještani, vjerojatno ne bi dozvolili. Rješenje je napraviti projekt za šetnicu od 3,5 m 

širine i nosivosti za velike kamione kako bi se moglo doći od Nečujma do ispusta Stomorska, projekt 

je naručen. Papiri se ne mogu napraviti preko noći ovo je jedno od rješenja. Pokrenuti su projekti za 2 

ispusta, u Nečujmu ovaj koji jeste, i drugi „na punti Rogača“. U Planu je ostala samo 1. varijanta, 

2.varijanta je bolja pa ima namjeru pokrenuti izmjene i dopune Plana i staviti obje varijante.  

 

Predsjedatelj zaključuje da se prema danas rečenom za mjesec - mjesec ipo dana od Vodovoda 

očekuje dobiti hodogram o tome što će se raditi, hodogram hitnih i budućih aktivnosti. 

 

Vjekoslav Burica napominje da će to izvjesiti u Nečujmu na oglasnim pločama kako bi mještani 

mogli pročitati, a mogli bi i organizirati Zbor mještana. 

 

Načelnik govori o napravljenoj analizi dotoka vode, uskoro će javnost biti upoznata sa tom analizom. 

Možda je problem sa vodom veći od problema sa kanalizacijom. Ugovoreni dotok je 14,2 lit vode u 

sekundi. Naglašava da je to malo. Uz to navodi samo 50% vode se fakturira, ostatak se gubi. Trasu 

cjevovoda treba očistiti, cijevi su salonitne, da raslinje ne probije te cijevi. Nadalje navodi da bi trebalo 

dobiti podatke tko sve ima poljoprivredne priključke jer ih navodno ima preko 600. 

 

Ivica Perić iznosi da postoji podatak o 600 vodovodnih priključaka za poljoprivredu, ali stvarnih je 

70tak jer ljudi nisu mogli dobiti vodovodni priključak na kuću dok je nisu legalizirali. Treba napraviti 

reviziju tih podataka. 

 

Predsjedatelj navodi da takvo davanje poljoprivrednih priključaka potiče nelegalnu gradnju, tamo 

nakon priključka niču kuće, treba ih dati samo pravim poljoprivrednicima. 

 

U 09:09 sati Predsjedatelj zaključuje ovu točku, a gospodin Ivica Perić i predstavnici Mjesnog odbora 

Nečujam napuštaju sjednicu. 

Također sa sjednice bez najave izlaze Tihomir Glavurtić i Ante Blašković. 
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Tihomir Glavurtić se vraća u 09:11 sati. 

 

Ad 5.) Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi   

 

Pročelnica obrazlaže, te iznosi da je inicijativu za ovu točku dao vijećnik Ante Blašković, inače 

predsjednik Socijalnog vijeća, a za opravdano povećanje iznosa novčanih pomoći, te da su ujedno u 

Odluci izmijenjene kune u eure. 

 

Predsjedatelj stavlja na glasovanje ovu Odluku. 

JEDNOGLASNO se donosi  

Odluka o izmjenama i dopunama Odluke o socijalnoj skrbi 

 

Ad 6.) Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za kupnju nekretnine oznake 

 kat. čest. 244 K.O. Gornje Selo 

Pročelnica obrazlaže da je predmet kupnje nekretnina  oznake kat. čest. 244 K.O. Gornje Selo, 

ukupne površine 2474 m2, za potrebe izgradnje reciklažnog dvorišta građevinskog otpada na lokaciji 

“Vrvotine”. Općina Šolta  je u tu svrhu naručila Elaborat o procjeni vrijednosti  predmetne 

nekretnine. Elaboratom izrađenom od tvrtke SUPERVISION d.o.o., utvrđena je tržišna 

vrijednost nekretnine 2474 m2 x 15,37 E/m2 što iznosi 38.025,50 Eura. Ponuditelj Trevižan 

Edo ponudio je Općini Šolta otkup kat. čest. 244 K.O. Gornje Selo za iznos od 30.000,00 

Eura. Budući je procijenjena vrijednost veća od 70.000,00 kuna potrebno je dati ovlaštenje 

Općinskom načelniku Općine Šolta da za potrebe izgradnje reciklažnog dvorišta građevinskog 

otpada kupi nekretninu sukladno ponudi ponuditelja. 

Predsjedatelj stavlja Odluku na glasovanje. 

JEDNOGLASNO  se donosi 

 
Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za kupnju  

nekretnine oznake kat. čest. 244 K.O. Gornje Selo 

 

Ad 7.) Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja za prodaju 

 nekretnina u vlasništvu Općine Šolta 

 

Pročelnica obrazlaže da je Branko Peran, Ulica obala 5, Donje Selo, podnio zahtjev za otkup zemljišta 

u vlasništvu Općine Šolta, čest. zem. 2665/70, površine 102 m2. Elaboratom o procjeni vrijednosti 

predmetne nekretnine, koji je izrađen od strane tvrtke Supervision d.o.o., utvrđena je tržišna vrijednost 

nekretnine 102 m2 x 131,42 E/m2 što iznosi 13.404,55 Eura. Budući je procijenjena vrijednost veća 

od 70.000,00 kuna potrebno je dati ovlaštenje Općinskom načelniku Općine Šolta za raspisivanje 

natječaja. Ovo zemljište, zaključeno je, Općini ne treba, a kuća podnositelja zahtjeva nalazi se rubno 

uz cestu i trpi oštećenja zbog prolaska kamiona, te bi se na ovaj način zaštitila. 

 

U 09:18 sati vratio se vijećnik Blašković na sjednicu. 

 

Predsjedatelj stavlja Odluku na glasovanje. 

JEDNOGLASNO se donosi 

 
Odluka o davanju ovlaštenja Općinskom načelniku za provedbu natječaja 

 za prodaju nekretnine u vlasništvu Općine Šolta-čest. zem. 2665/70 K.O. Donje Selo 
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Ad 8.) Odluka o zajedničkom obavljanju poslova predškolskog odgoja i obrazovanja  

 putem Javne ustanove Dječji vrtić Maslačak 

 

Načelnik uvodno iznosi da su imali sastanak sa načelnikom Primorskog Doca i njihovom 

pročelnicom. Momentalno nema izbora, treba ići sa njima, paralelno rješavati vlastitu ustanovu, ali 

Vijeće Primorskog Doca mora još donijeti svoju odluku. Na ovaj način pomažemo i njima i sebi. 

Županija će sufinancirati plaće zaposlenika, 25%.   

Ante Blašković pita da li će u regulaciji prava zaposlenika sudjelovati i sami djelatnici. 

Pročelnica odgovara da preuzimanjem djelatnici prelaze pod Primorski Dolac, te kako je njihovim 

zaposlenicima tako će biti i ovima ovdje. 

Predsjedatelj konstatira da su djelatnici DV Grohote imali izbor, nitko se nije htio prihvatiti v.d 

ravnatelja, priče sa Primorskim Docem ne bi bilo da su pristali, a sad im je tako kako je.  

Pročelnica navodi da se sa Gradom Splitom intenzivno pregovaralo, i sa njihovim vrtićima, ali nitko 

od njih apsolutno nije zainteresiran da preuzme Šoltu. 

Luka Burica pita što je sa Starim Gradom, jer je Načelnik i to spominjao. 

Načelnik potvrđuje da je to spominjao, ali da ta realizacija nije ni blizu, te da sada ovo treba riješiti sa 

Primorskim Docem, pa će se mijenjati ako bude loše. 

 

Zvjezdana Jelinčić naglašava da je davno donesena Odluka o vlastitoj ustanovi i da je bilo volje 

moglo se riješiti. 

Načelnik ponavlja da nije znao da će nastati problem kada su papiri pripremljeni, da će dvije iz vrtića 

koji imaju uvjete za v.d. ravnatelja odbiti potpisati. 

Ante Blašković iznosi da je on zaključio da je nastala greška u komunikaciji, jer on nije dobio takav 

odgovor od Sandre Cecić, ona kaže nešto drugo, pa smatra da su djelatnice trebale biti pozvane na 

Vijeće da se izjasne.  

Predsjedatelj smatra da nisu važni razlozi zašto one to nisu prihvatile. 

Tihomir Glavurtić smatra da je to upravo važno. 

Ante Blašković je mišljenja ako je dječji vrtić na Proračunu Općine Šolta onda bi se trebali saslušati 

zaposlenici i njihovi razlozi.  

Predsjedatelj pita ostale vijećnike za mišljenje, on osobno se sa ovim ne slaže. 

 

Zvjezdana Jelinčić smatra da su to osobni razlozi i da je tu stvar prihvaćanja velike odgovornosti, to 

ne može svatko i samo je trebalo ranije reći ne. 

Ćiril Kalebić je mišljenja da bi bilo dobro da je Sandra Cecić bila tu i iznijela svoje razloge. Što se 

tiče Primorskog Doca, što je tu je, ovaj čas nemamo izbora. 

Luka Burica smatra da sad treba ići sa Primorskim Docem, a paralelno rješavati svoju ustanovu, te da 

će se možda dio problema djelatnika sada sa Primorskim Docem riješiti, jer su do sada bili ispunjeni 

nezadovoljstvom sa Čarobnim pianinom.  Sada nema vremena za saslušavanja, ali u nekoj doglednoj 

budućnosti kada se dođe opet do rješavanja vlastite ustanove zašto ne, njih opet uključiti i saslušati. 

 

Pročelnica napominje da donošenje današnje odluke ništa ne znači dok Primorski Dolac ne donese 

odluku, preporuka je bila da je još ne donosimo, ali ona ne vidi problem, ako oni ne donesu svoju 

odluku kojom nas prihvaćaju i ova će se staviti van snage.  

 

Načelnik smatra da nema prepreke da uzmu samo nas, bez drugih uključenih općina i gradova. Ne zna 

jedino što je sa preuzimanjem djelatnika, hoće li oni trebati raspisivati natječaj. 
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Zvjezdana Jelinčić naglašava da se to može riješiti sporazumom. 

Predsjedatelj također smatra, i bavio se radnim pravom, da se sve to rješava sporazumom, ne vidi 

problem. Obzirom da je 1.09. takoreći sutra, ne vidi razlog da se ova točka prolongira i da se djelatnici 

pozivaju na razgovor. Sa djelatnicima je postojala korespodencija, dokumentacija postoji, nije da ih se 

nije pitalo, jedino ako većina vijećnika to traži.  

Tihomir Glavurtić hoće svakako čuti djelatnike, pozvati ih ova 3 dana pa onda donijeti odluku. 

Zvjezdana Jelinčić dopunjuje da se mogu i pozvati na razgovor ali samo je još 1 mjesec do odlaska 

Čarobnog pianina, a za novu ustanovu potrebno je bar 6 mjeseci, tako tim razgovorom nećemo ništa 

dobiti. 

Ante Blašković također se slaže ići sa Primorskim Docem, a ustanovu rješavati paralelno. To što je 

govorio da je trebalo saslušati djelatnike, nema veze sa ovim, moramo uzeti rješenje koje sada jedino 

imamo. 

Tomislav Sinovčić se slaže također, Primorski Dolac, a svoju ustanovu rješavati. 

Luka Burica pita što ako nas Primorski Dolac, njihovo vijeće, ne prihvate. 

Načelnik smatra da nema razloga da nas ne prihvate, ali još će jednom telefonski sve provjeriti i zvati 

načelnika i pročelnicu Primorskog Doca, bude li razloga za nešto izvijestit će predsjednika Vijeća. 

 

Predsjedatelj poziva vijećnike na glasovanje o Odluci. 

 

JEDNOGLASNO se donosi 

Odluka o zajedničkom obavljanju poslova predškolskog odgoja i obrazovanja 

putem Javne ustanove Dječji vrtić Maslačak 

 

 

Ad 9.) Odluka o ukidanju KICOŠ-a 

 

U 09:30 sati na sjednicu dolazi Marina Garbin, KICOŠ. 

 

Predsjedatelj, ujedno i predlagatelj ove točke, navodi da je umoran od problematike KICOŠ-a i zato 

je stavio ovu točku na dnevni red. Ovakav stav ima ionako, bio je protiv i onda kad se osnivao KICOŠ, 

a bio je vijećnik. Smatra da nam ovakva ustanova ne treba. Mišljenje ministarstva kulture da ravnatelja 

bira izvršno tijelo po njemu je krivo, KICOŠ treba raditi po Zakonu po kojem je i nastao. Naglašava da 

će uputiti ustavnu tužbu protiv Mišljenja Ministarstva kulture, sebi ne može dopustiti da pored njega 

prolazi, a da ne reagira. Unaprijed računa da prijedlog da se ukine KICOŠ neće proći, ali mora reći da 

se propustila milenijska šansa da se za ravnatelja postavi stručna i prosperitetna osoba na području 

kulture, a kod izbora se vodilo privatnim i poluprivatnim razlozima. U ovom trenutku ne razmišlja o 

Marini nego općenito, treba mijenjati ovakav sustav, a ono što obavlja KICOŠ to se može obavljati u 

Općini. 

 

Ante Blašković smatra da KICOŠ ima perspektivu, im tu posla, ima zadaću da priča o Šolti, 

običajima, baštini, informirati svijet o Šolti itd, možda bi se više trebalo raditi u tom pravcu, ali zna da 

se ni Marini ne može zamjeriti jer je već mjesecima u neizvjesnosti hoće li ostati raditi ili ostati bez 

posla.    

 

Tiho Glavurtić smatra da je potreban KICOŠ ali ne ovakav, da se propustila velika prilika da se 

iskoristi Boko, njega se odbilo, predsjedatelj ga je odbio. 

Predsjedatelj je iznenađen izjavom da je on odbio Jasena Boku. 
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Tihomir Glavurtić govori da je Boko izjavio da će doći na Vijeće, Povjerenstvo je to prihvatilo, ali 

njega se odbilo. KICOŠ treba ojačat jer i Turistička zajednica radi loše. 

Ćiril Kalebić naglašava da je ovo primjer kako radi ovo Vijeće. Bila je prilika uzeti milenijskog 

čovika, ali eto i to se uspilo zakomplicirat. Zanima ga da li se gubi radno mjesto ako se prihvati novi 

ravnatelj. I što ako se današnji prijedlog o ukidanju prihvati. 

Pročelnica pojašnjava da prema Pravilniku KICOŠ-a postoji mjesto ravnatelja i pomoćnog djelatnika 

(Angela). U slučaju novog ravnatelja Marina ostaje bez posla. U slučaju ukidanja KICOŠ-a gube se 2 

radna mjesta. 

 

Predsjedatelj naglašava da mu nije namjera da itko ostane bez posla. Posao koji se obavlja u KICOŠ-

u i dalje se treba obavljati, ali u drugoj firmi, u drugačijoj formi. Obraća se Tihomiru Glavurtiću i 

objašnjava kako je upravo Povjerenstvo, kojeg je i Tihomir član, sve zakompliciralo. Imalo je 

mogućnost izabrati osobu A ili osobu B. Nadalje navodi da da je Tihomir vodio računa o Šolti i kulturi 

na Šolti, kao što o tome govori, onda bi izabrao Boku koji je sto svjetlosnih godina ispred svih koje 

imamo na raspolaganju na Šolti. Vijeće samo iznimno neke ljude dovodi na sjednicu, zato i postoje 

povjerenstva i komisije koji  pregledavaju dokumentaciju i odrađuju taj dio.  

 

Zvjezdana Jelinčić ističe i citira što je rekao g.Boko „ako članovi Vijeća žele on će doći na Vijeće“. 

Povjerenstvo je zauzelo stav da ako dolazi jedan kandidat na Vijeće onda mora i drugi. 

 

Ćiril Kalebić ne razumije zašto se uopće o tome priča. Povjerenstvo je provelo proceduru i nema što 

kandidat dolaziti na Vijeće iznositi svoj stav. 

Tihomir Glavurtić ističe da taj čovik ima posao u HNK-u, i rekao je da odustaje i ne želi odnositi 

posao Marini, a nama bi želio pomoći ugovorom sastrane. A Zvjezdana laže, dovest će drugog člana 

Mirjanu Stanić, da potvrdi što su oni zaključili. 

Zvjezdana Jelinčić iznosi da postoji original rukopis zapisnika, ne laže, i moli da se skoncentriraju na 

KICOŠ i na to, u slučaju ukidanja, gdje će i što će raditi Marina. 

Predsjedatelj smatra da taj posao treba raditi u Općini i svakako posao koji je radila do sada treba ga 

raditi  i dalje, za Marinu se uopće ne boji. 

 

Marina Garbin se obraća Vijeću, govori o tome koliko puta se već raspravljalo o ukidanju KICOŠ-a, 

o broju objava na službenim stranicama, o broju izdanih knjiga, broju organiziranih izložbi i 

predstava, dobivenim sredstvima na natječajima, o onome što radi van opisa svog posla… Moli da se 

završi ova agonija koja traje već dvije godine, da li da se ukine KICOŠ ili ne, da se konačno donese 

odluka kakva god bila, ali da se ovo završi, jer ovako nije lako raditi. Stalno se suočava sa kritikama 

na račun svog posla, a njena izvješća o radu se i ne čitaju jer „šta ćemo čitati kad ćemo ga ionako 

ukinuti“, navodi da su takve bile pojedine izjave. Njen se rad omalovažava, a naravno prihvaća da se 

može uvijek bolje. Ponovljeni natječaj za ravnatelja je u tijeku, ali prijavu još nije poslala dok se ne 

donese ili ne donese današnja odluka. 

 

Načelnik iznosi svoj stav, svakako nije za ukidanje KICOŠ-a, ne smije se ići korak nazad nego 

naprijed, uvijek se može bolje, ovo treba ojačat, natječaj je u tijeku. Da je on mogao odlučivati 

prihvatio bi g.Boku, a promijenio bi sistematizaciju KICOŠ-a i dodao radno mjesto. Takvu priliku bi 

podržao, a osoba uz njega bi imala prilike puno naučiti. 

 

Predsjedatelj nakon iscrpljene rasprave stavlja točku na glasovanje. 

Sa 6 glasova PROTIV, 1 SUZDRŽAN i 1 ZA,  Odluka o ukidanju KICOŠ-a nije usvojena. 
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Ad 10.) Odluka o razrješenju  članova Vijeća za davanje koncesijskih odobrenja Općine Šolta 

 

Tihomir Glavurtić, predlagatelj ove točke, govori o pogrešnom izboru ljudi u Vijeće za koncesije, o 

tome kako nisu izlazili na teren, a što je trebalo i to uz komunalnog redara, o tome da nisu stručni, te 

da ne znaju zakone i pravila po kojima se daju koncesije, ta da iz toga proizlazi da su sve odobrene 

koncesije upitne i nezakonite. Zvao je komisiju na teren zbog uzurpiranja prostora ispred kuće 

bratovštine od strane vlasnika restorana Sagite. Komisija nije imala pojma što je dala u koncesiju i ovo 

bi moglo završiti na sudu. Sad je već kasno za raspuštanje ovog vijeća za koncesije, ali ovo je 

simbolično traženje da ukaže  na problem, a pogriješilo se u izboru članova. 

 

Ante Blašković potvrđuje da članovi komisije zaista nisu imali pojma o stvarima na terenu niti o 

lokaciji o kojoj se radi. No izvješćuje da će se prema novom Zakonu te komisije ionako ukinuti, a o 

koncesijskim odobrenjima će odlučivati Općinsko vijeće. 

 

Predsjedatelj podržava Tihomirov prijedlog, ali treba razmisliti da sebi ne bi zakomplicirali život. 

Obzirom da to Vijeće neće postojati slijedeće godine, a u ovoj možda za nešto bude potrebno, treba 

promisliti da li je pametno da ga se sad ukine. 

 

Načelnik moli da se sad ne ukida, jer kako je rekao Predsjedatelj možda bude potrebno za nekakva 

potpisivanja, Zakon je prihvaćen i ono neće postojati slijedeće godine. Ujedno se obraća Tihomiru 

Glavurtiću, navodi da je upravo Tihomir tražio da u tom vijeću budu stručne osobe, i one to jesu. 

Međutim naglašava da je i Tihomir član Komisije za koncesije u Županiji, a nije stručna osoba.  

 

Ante Blašković napominje da odnos prema poslu nema veze sa diplomom ni stručnošću. Komisija 

nije ispunjavala osnovne obveze, ponašali su se potpuno neodgovorno. 

 

Predsjedatelj poziva na glasovanje. 

Sa 6 glasova PROTIV i 2 ZA Odluka o razrješenju  članova Vijeća za davanje koncesijskih 

odobrenja Općine Šolta, nije usvojena.   

 

 

Ad 11.) Razno 

 

Tihomir Glavurtić govori o totalnom divljaštvu od vožnje glisera i brodova preko plaže u Maslinici, 

a baluna nema tamo di treba, Lučka kapetanija ne reagira, lučki kapetan ne izlazi na teren, policija 

rijetko dolazi, ide prijava Lučkoj kapetaniji ali ne zna što će to promijeniti. Ne zna više kome se 

obratiti. 

 

Predsjedatelj odgovara da razumije problem, ali nije u nadležnosti Općine Šolta. 

 

Ante Blašković govori o cijenama na Šolti i skupoći, u dućanu cijene na kasi ne odgovaraju cijenama 

sa police, stranci ne mogu vjerovati da to postoji, prevršilo je svaku mjeru. Na tržnici pogotovo, 

naplaćuju kako se kome tko sviđa. 

 

Tomislav Sinovčić predlaže da se krajem ljeta pozove nova direktorica Turističke zajednice, da se sa 

njom upoznaju, da joj pokušaju pomoći da ostane da se ne događa da se to radno mjesto opet napusti. 

Predsjedatelj podržava ovaj prijedlog. 
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Predsjedatelj izvješćuje o organizaciji Dana Općine Šolta, a na upit Zvjezdane Jelinčić, obzirom na 

30.godišnjicu biti će pozvan veći broj ljudi, pozivi su već upućeni onima van Šolte. 

Načelnik je dopunio opisom predviđenog programa toga dana. 

 

Tihomir Glavurtić ponovno se žali na održavanje groblja u Maslinici, odnosno da se na tom groblju 

ništa ne radi. 

 

Predsjedatelj zaključuje sjednicu u 11:00 sati.  

 

 

 

 

ZAPISNIČARKA      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA  

Katja Tramontana-Domaćina          Teo Tomić dipl.iur. 

 

 

KLASA: 024-02/23-01/10  

URBROJ:2181-49-01-23-2  

Grohote, 21.07.2023. 


